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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi bevétele származik az államnak az e-útdíjból?
És mire költi el azt? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

2013. július 1-jétől hazánkban is bevezették a megtett úttal arányos elektronikus útdíjszedési 
rendszert, amely a magyar úthálózat (autópályák, autóutak és főutak) kijelölt, összesen 6500 km 
hosszú szakaszaira vonatkozik. A Magyar Kormány a Nemzeti Útdíjfizetési Szolgáltató Zrt.-t jelölte
ki az útdíjszedői és az egyetemes útdíjszolgáltatói feladatok ellátására.

Az útdíjakból származó bevételek alakulását szükségesnek tartom áttekinteni azzal együtt, hogy 
mennyi kerül ebből az utak karbantartására ráfordításra, azaz arányos –e a közlekedő befizetése és 
az utak minőségének állapota egymással.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom megtisztelő válaszát:

Mekkora bevételre tett szert Nemzeti Útdíjfizetési Szolgáltató Zrt. az elektronikus 
útdíjfizetésből 2017-ben, 2018-ban és 2019-ben? 

Mire fordítja a befolyt összeget a szolgáltató? 

Mennyit fordított a Nemzeti Útdíjfizetési Szolgáltatótól érkezett összegből a Kormány 
kifejezetten az utak állapotának javítására? 

Amennyiben nem az utak fejlesztésére költi a Kormány a pénzt, akkor mire fordítja azt? 

Várható –e az útdíjak emelése 2020-ban? 

Várom érdemi válaszát



Budapest, 2020. január 6.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő

1


